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Förvaltningsråd tillika skyddskommitté 
 

Protokoll  

Sammanträdesdatum 2023-11-20 

Plats Henriks Smithsgatan 13, rum 104 

Klockan 9.00 -12.00 Förvaltningsråd och skyddskommitté 
 

För arbetsgivaren Louise Strand  
Anna Elofsson 
Sofie Eskilsson 
Johan Månsson Rosén 
Amela Hodzic 
Niklas Sommelius 
 
 
 

För fackliga organisationer Sanel Suskic (Vision) 
Linda Tilly (Vision) 
Lars Kristensson (SACO) 
Annika Holst (Kommunal) 
Carina Scherman (Kommunal)  
Håkan Blixt (Ledarna) 
 
 

  

 

Dagordning  
 
Kl 9.00-12.00 
Förvaltningsråd tillika skyddskommitté 
 
(bilagor) 

 
§1.  Mötet öppnas  
 
§2.  Val av justeringspersoner: Linda Tilly (Vision), Lars Kristensson (SACO), Annika 

Holst (Kommunal), Håkan Blixt (Ledarna) 
 
§3. Föregående mötesprotokoll  
 
§4. Ledarstrategin, Workshop – Mathilda Korman och Elin Westerberg 60 min 
 
§5. Aktuellt från verksamheten: 

 Förvaltningschefen informerar 
- Det är just nu mycket fokus på Verksamhetsplanering och arbetet fortsätter i 

verksamheterna. 
- Datum för Förvaltningsrådet 2024 ska sättas efter att nämndens 

sammanträdesdatum har beslutats. Datum kommer den 7 december. 
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- Arbetsgivaren trycker på hur viktigt det är med snabb justering av protokollen 
då dessa ska kunna hanteras vidare. 

 
 HR-chefen informerar 
- AFA Försäkringsombud på Komin 

Johan Månsson Rosén meddelar att det är lagt på is så länge då processen 
behöver gås igenom igen och lyftas i staden. 
SACO genom Lars Kristensson lyfter att många medarbetare inte är insatta i 
AFA försäkring och vilket skydd dem har. Han menar att det kommer synas 
mer när detta lyfts och synliggörs i staden vilket blir positivt. Afa information i 
SAM och på Apt kommer öka intresset för rapportering i Agera. Höjer 
medarbetarnas förståelse och vikt att rapportera. 

- Anna Elofsson informerar om att det kommer att göras en revision i staden 
beträffande förmåner. På SEF innebär det att avgiften för de befintliga P-
platserna som inte har marknadsvärde kommer att höjas. Avgiften ska räknas 
upp årligen men inte gjorts på några år. Gör inte arbetsgivaren det så kommer 
istället de som hyr att förmånsbeskattas. Mer information till de berörda 
kommer när mer information finns. 

 
Föranmälda frågor 
 
§6.  Föranmälda frågor  

Inga frågor anmälda 
 
§7. Återkoppling från föregående möte 
 
Föredragande 
 
§8.  Information om projektet Nya HS13 – Rebecka Åkerman o Johanna Bylander,  

20 minuter 
Rebecka och Johanna gör en dragning om hur projektet om Nya HS13 ser ut och hur 
de ska arbeta med projektet. 
De önskar en dialog kring hur samverkan ska se ut.  
SACO genom Lars Kristensson tycker att konceptet som fanns i projektet Framtida 
arbetssätt, med digitala möte i början och sedan går över till fysiska möte vid behov, 
var ett bra koncept. 
Vision genom Sanel Suskic instämmer med SACO. 
Samverkansgruppen kommer bestå av Lars Kristensson, SACO, Sanel Suskic, Vision 
och Annika Holst, Kommunal att ingå. Ledarna genom Håkan Blixt avstår från att 
delta. 

 
Städservice – Niklas Sommelius 15 minuter 
Niklas presenterar genomförd utredning avseende städservice samt det planer på 
fortsatt internt arbete. Fråga om att skapa en avdelning av städservice men städservice 
kommer fortsätta att vara en enhet inom kommuntjänster. Vision genom Sanel Suskic 
lyfter att det är viktigt att beakta enhetschefens arbetsbelastning vid diskussion om 
organisationsförändring. Johan Månsson Rosén informerar att städservice arbetar 
aktivt med arbetsmiljöfrågor bland annat i ett specifikt projekt. Johan Månsson Rosén 
kommer att berätta mer om projektet vid kommande förvaltningsråd. 
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Uppföljning av tidigare beslutade aktiviteter 
 
§9. Inget nytt 
 
Ärende till nämnden 
 
§10. Ärenden vid servicenämndens sammanträde i November 

- Bifogat finns ärendena till nämnden 
- Genomgång av servicenämndens ärende 

Närvarande fackliga representanter framför inte några synpunkter på 
nämndsärenden. 
 

     
Ärende till nämnden 
 
§11. Ärenden vid servicenämndens sammanträde i December 

- Kompetensförsörjningsplan 
- Genomgång av Kompetensförsörjningsplan 
- Närvarande fackliga representanter framför inte några synpunkter på 

nämndsärenden. 
 

 
Skyddskommitté 
 
§12. Nya AFS mm  
 Inget nytt  
 
§13. Information från huvudskyddsombud/skyddsombud 

Vision genom Sanel Suskic lyfter vikten om att samtliga arbetsgrupper ska ha APT 
samt viktigt hur APT-protokoll skrivs. Vision ser gärna att arbetsgivaren sprider 
information om detta och Vision erbjuder sig att vara behjälpliga med detta. 
Kommunal och SACO instämmer. 

Arbetsgivaren tar med sig detta och kommer att genomföra någon form av aktivitet. 
Arbetsgivaren återkommer med information vid kommande förvaltningsråd.  

 
§14. Skyddsorganisationen 
 Genomgång av skyddsorganisationen 
 Vision och Kommunal går igenom de ändringar som ska göras. 
 Ny skyddsorganisation beslutad. 
 
§15. Rapport tillbud, arbetsskador och sjukfrånvaro 

Johan Månsson Rosén säger att revisionen har fått statistiken och det då upptäcktes att 
vissa ärende var från 2022. Detta har skickats ut till berörda verksamheter för vidare 
hantering. 
Han informerar även att Agera kommer fortsätta finnas i staden. 
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Föranmälda frågor fackliga organisationer 
 
§16. Vision 

 - Informationen till receptionen som vad som händer i huset når inte medarbetarna 
som arbetar i receptionen.  
Vision informerar att det kommit till deras kännedom att receptionen inte får 
information om vad som händer i huset. Vision lyfter vikten av att information 
gällande huset når även receptionen.  

 Arbetsgivaren har tagit med sig detta och ska sprida det vidare i huset på Henrik 
Smithsgatan 13. Det som är på gång i huset behöver nås receptionen.  

 
Kommunal  

- Önskemål om utbildning i Agera för chefer och skyddsombud 
Kommunal lyfter vikten av att skyddsombud får vara med på hela processen 
vid ett Ageraärende och inte bara få veta när ett ärende är avslutat.  
Arbetsgivaren tittar på alternativet för en Agerautbildning under våren. 
Arbetsgivaren återkommer i frågan. 

 
 
Information fackliga organisationerna                      
 
§17. SACO  

Lyfter att SAM är en positiv resa för förvaltningen. Även om det tar lång tid så leder 
det oss framåt tillsammans.  
 

§18. Vision 
 Instämmer med SACO 

Vision informerar att de har börjat avrunda 2023 och börjar planera för 2024. 
 

§19. Kommunal  
 Inget nytt 
 
§20. Ledarna  
 Inget nytt 
 
Avslut                 
 
§21. Beslut fattade under mötet 
 Ny Skyddsorganisation 
 Tillsatt en samverkansgrupp för projektet Nya HS13 
 
§22. Nästa möte:  7/12  kl. 13-16 På Henrik Smithsgatan 13, Rum 134 
  
§23. Mötet avslutas 
 
§24.  Protokollet anses justerat den 
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……………………………………………. …………………………………... 
För Serviceförvaltningen   För SACO 
Louise Strand, Direktör   Lars Kristensson 
 
 
……………………………………………. …………………………………... 
För Kommunal    För Vision 
Annika Holst    Linda Tilly 
 
 
 
…………………………………………….. 
För Ledarna 
Håkan Blixt 
 
__ 


